
Referat fra fylkesstyremøte i samfunnsviterne i Troms og Finnmark 8.9. 

2020 
 

Tilstede: Møtet ble holdt på Teams, tilstede: Unn-Tove Bakkevold, Janne Hansen, Carl-Erik Westgren, 

Andreas Holm Bakke og Stian Larsen. Jelena Porsanger og Nils Nystø hadde meldt forfall.  

 

1. Gjennomgang av protokoll fra årsmøte 

Siden dette var første styremøte etter årsmøtet 24.2. ble protokollen gjennomgått. På grunn av Covid-

19 var alle planlagte aktiviteter skrinlagt frem til dette møtet. Det kom gode innspill til faglige 

arrangementer som kan arrangeres kommende periode. 

2. Konstituering.  

På årsmøtet ble Andreas Holm Bakke valgt til leder, videre Jelena Porsanger til nestleder og Unn-Tove 

Bakkevold, Janne Hansen og Stian Larsen valgt til styremedlemmer. Carl-Erik Westgren og Nils-Jørgen  

Nystø ble valgt til varamedlemmer. Det var en kort diskusjon om behov for økonomiansvarlig og 

sekretær, men enighet om at det ikke er behov for å utpeke slike. Styret konstituerte seg dermed i tråd 

med årsmøtevedtaket. 

3. Oppsummering av fylkesledermøtet 3-4.9. 

Det var planlagt fylkesledermøte i Berlin før påske, som ble avlyst og erstattet av et kort møte på Teams. 
Det nedsatte en arbeidsgruppe som skulle følge opp landsmøtets behandling av forslaget til ny 
organisasjonsmodell. Andreas har deltatt i denne, sammen med fylkesledere i Agder, Rogaland og 
Trøndelag. Gruppen fremla en rapport for fylkesledermøtet, og to alternative forslag for prosessen 
videre. Fylkeslederne konkluderte:  

 

«Alternativ II: 

Å arbeide videre med utgangspunkt i dagens organisasjonsmodell for å videreutvikle denne modellen og 

ta ut et større potensiale til det beste for medlemmer og tillitsvalgte gjennom å styrke alle ledd i 

organisasjonen. Arbeidet setter da et særlig fokus på roller og oppgaver for fylkesavdelingene og 

lokallag, samt en videreutvikling av Arbeidslivsutsvalget i tråd med landsmøtets vedtak. I dette 

alternativet blir det også viktig å prøve ut samfunnsviterfora som et utgangspunkt for faglige nettverk 

for medlemmer.» 

Følgende problemstillinger er relevante for det videre arbeidet med organisasjonsutvikling i foreningen:  

• Hvilken rolle og oppgaver skal fylkesavdelinger, lokallag og fylkesledermøtet ha? 

• Hvordan styrke samhandlingen mellom arbeidslivsutvalget og lokallag/lokale tillitsvalgte? 

• Hvordan kan politikkutforming i større grad involvere hele organisasjonen? 

• Kan samfunnsviterforum, slik foreslått av organisasjonsutvalget, være et supplement innenfor 
dagens organisasjonsmodell? 



• Bør sentrale utvalg som arbeidslivsutvalget og arbeidsgruppe for samfunnspolitikk og 
samfunnsansvar velges av landsmøtet? 

• Hvordan kan vedtatte satsing på digitalisering og økt bruk av digitale verktøy bidra til et økt 
engasjement lokalt og økt medlemsinvolvering? 

Fylkeslederne ba om en dialog med hovedstyret for å følge opp dette. 

Carl-Erik Westgren var medlem i organisasjonsutvalget og redegjorde kort for utvalgets mandat og 
tilrådninger. Styremøtet diskuterte rapporten og tilrådningene. 

 

Ettersom fylkeslederne allerede har gitt sine anbefalinger til hovedstyret, ble saken tatt til orientering.  

 

4. Handlingsplan for høsten 

Fylkeslaget i Troms har gode erfaringer med å arrangere godt besøkte arrangementer for faglig påfyll, 
med et bredt tema, alt fra hekseprosess til sentrum/periferi konflikt.  

Fylkeslaget i Finnmark har ikke hatt like godt besøkte møter og arrangementer. 

 

Styret ønsker nå å få i gang faglige arrangement og nettverksaktiviteter for medlemmene, på digitale 
plattformer. Det var enighet om å be om innspill til gode tema fra medlemmene. Dette ble også 
diskutert på årsmøtet hvor det kom forslag til gode tema: 

- Folkehelsen i Troms og Finnmark jf ny rapport 
- Prosessen i NAV 
- Oppfølging av forskningsprosjektet «arven etter Nansen» 

Det var diskusjon om man skulle satse på spissede faglige tema som lønnsoppgjøret  
forhandlingsteknikk, eller mere bredt anlagte tema som «ny Nordområdestrategi fra både regjeringen 
og Ap; ny iv for samarbeidet eller slutt på entusiasmen?» 

 

Andreas kontakter Sekretariatet for å be om å sende ut kort nyhetsbrev til medlemmene hvor vi ber om 
tema for webinar.  

 

Eventuelt: Nytt styremøte arrangeres på Zoom 14.10 kl. 19. 

 

 

 

 

 



 


